
 

 

 Motie A16, goederenvervoer 
 

 
 
 

De raad van de gemeente Zwijndrecht in vergadering bijeen op 13 november 2018.  
 
Constaterende dat: 
 
In het raadsprogramma de volgende tekst is opgenomen;  
 
“We vinden dat er structurele maatregelen moeten komen die tot verbetering van de kwaliteit 
van onze leefomgeving leiden en ruimte bieden voor verdere ruimtelijke ontwikkelingen. 
Maatregelen zijn een overkapping van de A16 en de ondertunneling van het transport van 
gevaarlijke stoffen over het spoor. Uit eerder onderzoek is gebleken dat een eventuele 
overkapping van de A16 weliswaar een marginale bijdrage levert aan het verminderen van 
fijnstof, maar dit geeft ons goede mogelijkheden voor verdichting. De ruimte voor extra 
woningbouw is hard nodig en we heffen de splitsing van Zwijndrecht op.” 
 
De raad, gehoord de beraadslaging, van mening is dat dit door het ontbreken hiervan in 
zowel de programmabegroting en het uitvoeringsprogramma. We dit voor onze gemeente zo 
belangrijke maatregelen niet uit het oog mogen verliezen.   
 
Verzoekt het college, roept het college op,  
 
Om in het eerste kwartaal van 2019 met een plan van aanpak te komen hoe wij deze in het 
raadsprogramma benoemde onderdelen gaan bewerkstelligen. Waarmee uiteraard niet 
bedoelt wordt de uitvoering van, maar wanneer het college wat gaat doen om met alle  
verantwoordelijke overheden het gesprek aan te gaan om te komen tot en de raad hierbij te 
betrekken danwel te informeren. 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
Ondertekening,  
Algemeen Belang Zwijndrecht 
 
 
Fred Loos 
 
 


